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 БЕРЛИН - Директор Канцеларије за КиМ Марко Ђурић изјавио је данас, након
разговора са специјалним изаслаником председника САД Ричардом Гренелом о
железничкој линији Београд - Приштина, да се конкретним решењима нада у
предстојећем периоду.

  

"Са амбасадором Гренелом смо имали састанак о обнављају железничког саобраћаја
између централне Србије и КиМ и надам се да ћемо у предстојећем периоду доћи до
конкретних решења, која ће олакшати кретање људи и робе, а привреди и грађанима
донети корист", рекао је за Танјуг Ђурић, који је предводио делегацију Србије на
састанку у Берлину.

  

Ђурић није изнео детаље разговора.

  

Састанак, инициран у договору Гренела и председника Србије Александра Вучића,
трајао је дуже од три сата.
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Према Танјуговом извору, на састанку у Берлину се разговарало само о комерцијалним
темама, пошто је услов Београда за наставак политичког дијалога, који ће се и даље
водити под окриљем ЕУ, укидање такси од 100 одсто на робу из централне Србије и
БиХ, које је увела Приштина.

  

Железнички саобраћај између централног Косова и југа централне Србије у прекиду је
дуже од две деценије.

  

Председник Вучић пренео је новинарима после састанка са Гренелом, да му је указао на
значај укидања такси, пошто је бесмислено да постоји железничка линија између
Београда и Приштине, а да у том саобраћају немамо робу.

  

(Танјуг)
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